
 
 

 

 

Zápis z jednání Správní rady Sdružení Český ráj, z. s.  

konaného dne 26. 6. 2024 v restauraci Zlatá Hvězda, Žďárek  

 

 

Přítomni dle prezenční listiny:  

prezenční formou: Mgr. Jana Lebedová (Město Turnov), Margareta Pospíchalová (JM Schlik 

kontinuum), Mgr. Ivan Mališ (Železná Brod), Ing. Tomáš Sábl (Město Semily), Petr Buchal 

(Sobotka), Mgr. Josef Šimek (Lomnice nad Popelkou), Michal Rezler (Obec Malá Skála)  

Omluvili se: Ing. Petr Felkner (Obec Svijany), Mgr. Alena Stilllerová (Město Jičín), Jan 

Kozák (Obec Vyskeř), Ing. Martin Bauer (Sundisk, s. r. o), Mgr. Kamila Kabelková 

(Otevřené zahrady Jičínska), Mgr. Ondřej Lochman (Město Mnichovo Hradiště) 

Hosté: Ing. Jitka Kořínková (ředitelka SČR), Ing. Jiří Lukeš (projektový manažer SČR), 

Lenka Bevilaqua (SČR), Petra Holanová (SČR) 

 

Program jednání správní rady Sdružení Český ráj:  

1.  Zahájení  

2.  Informace o členské základně, schválení nových členů  

3.  Zpráva Dozorčí rady za rok 2023  

4.  Aktuální informace o financování destinačních managementů ze strany MMR v dalším 

období  

5.  Diskuze, další  

Úvod  

Předsedkyně J. Lebedová přivítala přítomné a konstatovala, že počtem 7 zúčastněných je 

Správní rada usnášeníschopná.  

 

1. Zahájení  

J. Lebedová seznámila přítomné s programem jednání a vyzvala k případnému doplnění 

programu. Program doplněn nebyl.  

Usnesení č. 1.   Správní rada SČR souhlasí s navrženým programem jednání.  

 

 



 
 

 

2. Informace o členské základně, schválení nových členů  

J. Kořínková představila aktuální členskou základnu organizace a nové zájemce o členství.  

Zájem o členství ve SČR projevili:  

- Hotel Bohemia Inn, Turnov (Leoš Vrbata)  

- Ing. Arch. Alena Novotná, Turnov – krejčovství, zástupce Uličky řemesel  

- TEC-AIR s. r. o. (Ing. Roman Koudelka) – Letiště Jičín  

 

K 31. 12. 2023 ukončila členství společnost Tarbon, s. r. o. provozující Hrad a zámek Staré 

hrady.  

 

Usnesení č. 2: Správní rada bere na vědomí aktuální stav členské základy a schvaluje přijetí 

nových členů Hotel Bohemia Inn, Ing. Arch. Alenu Novotnou a TEC-AIR, s. r. o.  

 

Hlasování: Pro 7; Proti 0; Zdržel 0  

 

 

3. Zpráva z Dozorčí rady  

 

J. Lebedová představila Zprávu Dozorčí rady za rok 2023.  

 

Hlasování: Pro 7; Proti 0; Zdržel 0  

 

 

4. Aktuální informace o financování destinačních managementů ze strany MMR 

v dalším období  

J. Kořínková a J. Lukeš představili podrobnosti financování ze strany MMR.  

 

Usnesení č. 3: Správní rada bere na vědomí aktuální informace o přípravách nového 

systému financování ze strany MMR.  

 

Hlasování: Pro 7; Proti 0; Zdržel 0  

 

5. Diskuze, další  

M. Pospíchalová zmínila slavnostní otevření 2 ks kompostovatelných toalet v Prachovských 

skalách, které proběhlo 25. 6. 2024.  

 

 

 

 

Mgr. Jana Lebedová  

Předsedkyně správní rady  

 

26. 6. 2024, Zlatá Hvězda, Žďárek  


